

全面保障助您專注業務發展 Take the worry out of protecting your business



拓展業務,除了精明策略,更需要為員工及辦公室內財物提供保 障。本計劃正好配合需要,讓您安枕無憂。

This all-in-one Office Insurance plan protects your business from office contents, legal liability to optional employees' compensation, leaving you total peace of mind.

有關投保或查詢保險產品詳情,請聯絡本公司的客戶主任。
To buy or enquire about our insurance products,
please contact our Account Executive.

## 立橋保險有限公司

Well Link General Insurance Company Limited Units 16-18, 11/F., China Merchants Tower, Shun Tak Centre, 168-200 Connaught Road Central, Sheung Wan, Hong Kong 香港上環干諾道中168-200號信德中心招商局大廈11樓1116-1118室





## 辦公室保險 Office Insurance

# 主要保障範圍 Key Benefits





#### 辦公室財物保險 Office Contents Insurance

保障辦公室財物因意外遺失或損毀後的重置費用。 Covers the accidental loss or damage to office contents.





#### 業務中斷保險 Business Interruption Insurance

保障辦公室因意外損毀,為恢復業務運作而引致的額外開支。 Extra expenses incurred to restore normal conduct of business following damage by an insured event.



#### 金錢保險 Money Insurance



保障現金、支票、銀行本票及信用咭收據等的損失。 Covers the loss of cash, cheques, bankers' drafts and credit card sales vouchers etc.



### 法律責任保險 Public Liability Insurance

因業務運作疏忽而導致第三者於辦公室內身體受傷或財物 損毀的法律責任。

Legal liability for third party bodily injury or damage to third party property occurring on the business premises in Hong Kong.





#### 自選僱員補償保險 Optional Employees' Compensation Insurance

根據僱員補償條例,僱主須為僱員因工作導致身體受傷而承擔的法律責任。

Legal liability under the Employees' Compensation Ordinance for bodily injury to employees.